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– Wciąż oficjalnie została oddana do użytku S-8. Pewnie czekają do ostatniego dnia przed
wyborami – napisał w komentarzu jeden z Czytelników. Zapytaliśmy drogowców ile w tym
prawdy?

Znaczenie trasy S-8 sięga nie tylko terenów, które przecina. Ważna jest też dla mieszkańców m.in.
Jaktorowa. Jeden z Czytelników sprowokował nas do zapytania, ile prawdy jest w pogłoskach o
oficjalnym otwarciu trasy tuż przed wyborami 13 października.

I okazuje się, że obecnie trasa S-8 od Radziejowic do Warszawy jest udostępniona dla kierowców (od
30.11.2018 r.) na podstawie... czasowej organizacji ruchu.

– Obydwa zadania kontraktowe z odcinka Radziejowice – Paszków zostały w sierpniu 2019 r.
zgłoszone do Wojewódzkiego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego celem uzyskania decyzji pozwoleń
na użytkowanie. Oczekujemy na wydanie pozwoleń, według informacji z WINB nastąpi to w
prawdopodobnie w październiku tego roku – informuje „Głos Żyrardowa i Okolicy” Marta
Małęczyńska z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.



Drogowcy zapewniają, że nie znają daty uzyskania pozwolenia na użytkowanie, nie zaplanowano
oficjalnego otwarcia. Czy premier Mateusz Morawiecki będzie na uroczystości otwarcia?

– Pytanie należy skierować do kancelarii Prezesa Rady Ministrów – odparła Małęczyńska.
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